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Bazsi  Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
8352 Bazsi, Fő u. 91. Tel/Fax.: 87/352-201. 

 
 
 
Szám: 412/47/2013. 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Bazsi Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2013. december 3-án  
              /kedd/ 17 óra 30 perckor megtartott közmeghallgatásán. 
 
Az ülés helye: Simon István Művelődési ház  

      8352. Bazsi, Fő u. 84. 
 
Jelen vannak: Szentes László polgármester 
       Csikós Csaba alpolgármester 
       Fekete Gézáné képviselő 
                       Németh Rita képviselő 
                       Tobak Ferenc képviselő 
 
Tanácskozási joggal jelen van: Bencze Gyöngyi aljegyző 
 
Lakosság részéről: 15 fő 
 
Meghívottak: Makkos Róbert rendőr alezredes, őrsparancsnok 
                       
Jegyzőkönyvvezető:  Szűcs Erika ügykezelő 
 
Szentes László polgármester: Tisztelettel köszöntötte az ülésen megjelent 
választópolgárokat, a képviselő-testület tagjait, az aljegyzőt és a meghívott vendégeket. 
Bemutatta a lakosságnak Bencze Gyöngyi aljegyzőt. Elmondta, Bazsi Község tekintetében 
ezentúl Ő fogja ellátni a jegyzői feladatokat. Megállapította, hogy az ülés határozatképes, 
mivel a megválasztott 4 képviselő és a polgármester jelen van. Az ülést megnyitotta. 
Javasolta, hogy a képviselő-testület a meghívóban szereplő napirendi pontokat tárgyalja 
meg az ülésen. 
 
A képviselő-testület a napirendre tett javaslatot 5 igen szavazattal – ellenszavazat és 
tartózkodás – határozat hozatal nélkül – elfogadta a következők szerint: 
 
N A P I R E N D  
 
1. Tájékoztató az aktuális bűnügyi, közbiztonsági helyzetről 
    Előterjesztő: Makkos Róbert rendőr alezredes, őrsparancsnok 
 
2. Tájékoztató a Település 2013. évi környezeti állapotáról,  
    Beszámoló az önkormányzat munkájáról 
    Előterjesztő: Szentes László polgármester 
 
3. Közérdekű bejelentések, javaslatok 
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NAPIREND 
 
1.Napirend: Tájékoztató az aktuális bűnügyi, közbiztonsági helyzetről 
Előterjesztő: Makkos Róbert rendőr alezredes, őrsparancsnok 
 
(Beszámoló a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 
Szentes László polgármester: Felkérte Makkos Róbert rendőr alezredes urat ismertesse 
Bazsi község közbiztonsági helyzetéről szóló beszámolót. 
 
Makkos Róbert rendőr alezredes: Üdvözölte a megjelenteket, a polgármestert, 
aljegyző asszonyt, és a képviselő-testület tagjait. Elmondta, a rendőrségi beszámolót 
Varga Tamás körzeti megbízott elkészítette, de sajnos halaszthatatlan elfoglaltsága miatt 
azt nem tud jelen lenni. Az elmúlt évekhez képest Bazsi Községben a bűncselekmények 
csökkentek. Kiemelte, hogy a 2010-es évhez képest – amikor 20 bűncselekmény volt – 
2011-ben már csak 7, és 2012-ben is csak 7 bűncselekmény történt. A településen mindig 
szokott lenni baleset, mivel ez az útszakasz gócpontnak, nagy az átmenő forgalom. 2013-
ban szerencsére csak 1 baleset történt. Az elmúlt évekhez képest ez nem jelentős. Varga 
Tamás körzeti megbízott egész évben végezte a munkáját, bűncselekményeket derített fel, 
ellenőrizte azokat a személyeket, akik fegyverviselési engedéllyel rendelkeznek. A 
rendőrség szervezeti felépítésében változások történtek 2013. november 1-óta. 
Úgynevezett tevékenység irányítási központokat állítottak fel – egyenlőre próbaüzemben – 
aminek a lényege, hogy lesz egy hívásfogadó központ, ahová a segélyhívó számról érkező 
hívások befutnak, és onnan kerülnek a megyei irányítási központhoz. Az ott dolgozó 
kollégák küldik a rendőröket a helyszínre. A kérése az lenne, hogy bár él az a telefonszám, 
amelyen a sümegi járőröket el lehet érni, mégis ha valakit sérelem ér inkább a 112 és a 
107-es telefonszámon jelezze azt, mivel a járőröző kolléga nem biztos, hogy azonnal tud 
reagálni. Erre jó a központ, hogy a leggyorsabban intézkedni tudó kolléga kerüljön 
értesítésre. Sajnos a rendőrség járőrállománya is csökkent, ezért egyre nehezebb 
megszervezni a feladatellátást. Elmondta, hogy úgy fogják a szervezést megoldani, hogy 
az itt élők hátrányt nem fognak szenvedni.  
 
Szentes László polgármester: Jelezte, hogy igény lenne a körzeti megbízott nagyobb 
arányú jelenlétére, ha sokkal többször lenne itt a településen.  
 
Makkos Róbert r. alezredes: Elmondta, a körzeti megbízott mindig próbál a körzetében 
jelen lenni, abban az esetben azonban, ha egyben Ő a reagáló járőr is, akkor a küldésre 
neki kell kimennie. Ez akkor lenne megoldható, ha megfelelő lenne a járőrlétszám, és a 
körzeti megbízott kizárólag az Ő feladatát látná el. Megpróbálják úgy alakítani a beosztást, 
hogy a járőr a feladata 75%-át közterületen lássa el.  
 
Hársfa Attila bazsi lakos: Megkérdezte, minek köszönhető az, hogy a településen 
megszűnt a településőrség, mivel azóta a nappali betörések, besurranások, a hegyi 
betörések megszaporodtak, és egyedül élő idős embereket csapnak be.  
 
Makkos Róbert rendőr alezredes: Véleménye szerint, mivel nincs annyi rendőr, és 
nincs itt mindig a rendőr, így az összefogásban látja a megoldást, mégpedig úgy, ha a 
lakosság a rendőrséggel összefog. Mivel a településőrség állami finanszírozása megszűnt, 
az önkormányzatoknak pedig erre forrásuk nincs, ezért lenne szükség az önkéntes 
polgárőrségre. Ez megvalósulhat szervezett formában is, és úgy is, ha valaki önkéntes 
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alapon figyeli az idegen járműveket, gyanús személyeket, és jelzi azt a rendőrség felé. 
Mivel az idős emberek jóhiszeműek, könnyen becsaphatók, ezért fokozottan kell a 
lakosoknak figyelni és segíteni őket. Vállalná azt is, hogy félévenként az idős embereknek 
bűnmegelőzési előadást tartana, ahol elmondaná, hogy mire figyeljenek, hogy elkerüljék a 
bűncselekményeket. A kaput mindig zárják be, ha idegen keresi őket, és csak a kapun 
keresztül beszéljenek vele, semmiképp se engedjék be őket a lakásba.  
 
Lontai Márton bazsi lakos: Felvetette, hogy a Sümegi Tóth Tivadar út és 84 út 
kereszteződése nagyon balesetveszélyes. Megkérdezte, van-e lehetőség ott körforgalom 
kialakítására. 
 
Makkos Róbert rendőr alezredes: Elmondta, a legtöbb esetben azért van baleset az 
ilyen útszakaszokon, mert a stop táblánál nem adják meg az autósok az elsőbbséget. A 
közútkezelő felé megtörtént a jelzés, és reméli hamarosan sor kerül a körforgalom 
kialakítására.  
 
Lontai Márton bazsi lakos: Megkérdezte, hogy a Bazsi hegyi utak bekamerázása 
megoldható lenne-e? 
 
Makkos Róbert rendőr alezredes: Válaszul elmondta, a kamera használata nagyon 
hasznos lenne mind a rendőrség, mind a lakosság számára bizonyos adatvédelmi 
szabályok betartásával. Ennek a költsége közel 8.000.000-Ft., ezért ez jelentős 
megterhelést jelentene a település számára.  
 
Szentes László polgármester: Elmondta, a képviselő-testület is érzi annak 
szükségességét, hogy megoldás lenne egy térfigyelő rendszer kialakítása a településen. A 
2013-as évben kínálkozott lehetőség egy közbiztonsági pályázat benyújtására, önerő 
biztosítása nélkül azoknak a településeknek, akik nem vettek részt az adósság 
konszolidációban. Sajnos ez a pályázat nem került pozitív elbírálás alá. Erről az 
elképzelésről azonban nem tett le a képviselő-testület, és ha a jövőben nyílik lehetőség a 
megvalósításra, azzal feltétlen élni fognak. Hársfa Attila bazsi lakos kérdésére válaszul 
elmondta, hogy a településőrök amíg tevékenykedtek, addig a közfoglalkoztatás keretein 
belül volt megoldva a működésük. A közfoglalkoztatást azonban időközben más irányba 
fordították. Hasznos dolognak tartotta ezt a rendszert, bár a településőrnek sem 
hatásköre, sem fegyvere nem volt, mégis a jelenléte visszatartó erő volt a bűnözni kívánók 
számára.  
 
Makkos Róbert rendőr alezredes: Elmondta, annak ellenére, hogy a rendőrség 
intézkedik, és teszi a dolgát, a bűncselekményeket közös erővel lehet a leghatékonyabban 
megelőzni. Ezért kéri a lakosságot, ha bármi gyanús vagy törvénytelen dolgot tapasztal, 
azt azonnal jelezzék a rendőrség felé. Még akkor is, ha úgy érzik, hogy az felesleges. 
Inkább jöjjön ki a rendőr feleslegesen, de meg kell próbálni megelőzni a 
bűncselekményeket. 
 
Szentes László polgármester megköszönte Makkos Róbert rendőr alezredes úrnak a 
tájékoztatást, megkérdezte a képviselőket, hogy a 2013. évi rendőrségi beszámolót 
elfogadják-e. 
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A képviselő-testület a Tapolcai Rendőrkapitányság Sümegi Rendőrőrs 2013. évi 
beszámolóját 5 igen szavazattal -ellenszavazat és tartózkodás nélkül – elfogadta és a 
következő határozatot hozta: 
 

94/2013. (XII.03.) határozat  
Bazsi Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Tapolcai 
Rendőrkapitányság Sümegi Rendőrőrs 2013. évi beszámolóját a 
közbiztonság helyzetéről, elfogadja.  
Felhatalmazzák a polgármestert, a határozatot küldje meg.  
Felelős: Szentes László polgármester  
Határidő: 2013. december 20. 

 
2. Napirend: Tájékoztató a Település 2013. évi környezeti állapotáról,  
         Beszámoló az önkormányzat munkájáról 

    Előterjesztő: Szentes László polgármester 
 

/A környezeti állapotról szóló beszámoló a jegyzőkönyv mellékletét képezi/ 
 

Szentes László polgármester: Ismertette a beszámolót. Hozzátette, hogy a 
rendeletben szabályozott kötelezettségeket a település lakosságának el kell végeznie. A 
kaszálás, a csapadékvíz elvezetés és a síkosság mentesítés minden tulajdonosnak a 
kötelezettsége. Tekintettel azonban a település idős lakosaira, az önkormányzat ezekben a 
feladatokban igyekszik a lakosság segítségére lenni.  
A felszíni csapadékvíz elvezetését pályázati úton próbálják megoldani, de vízjogi 
engedéllyel még nem rendelkeznek.  
Az idei lomtalanításra december 12-én kerül sor, a hulladékok elszállítása ezentúl a 
szolgáltató kötelezettsége. Mivel az időpont meghatározása nem az önkormányzat 
feladata, ezért a nyár közepén a szolgáltatót írásban megkeresték és akkor egy 
szeptemberi időpont került meghatározásra. A lomtalanításra azonban az adott időpontban 
nem került sor, és az új időpont december 28-a lett. Természetesen ez az időpont nem 
tekinthető megfelelőnek, az adott szolgáltatás elvégzésére, ezért a szolgáltató újbóli 
megkeresése megtörtént, amikor is a december 12-i időpont került meghatározásra. 
Általában a legnagyobb szennyezést a kőbánya valósítja meg. Így jelentős porszennyezés 
történt az elmúlt években. Szerencsére az uralkodó széljárás miatt a település kevésbé 
részesül ebből, leginkább az autók által felvert por került a mezőgazdasági utakról a 
településre. Jelenleg ennek a szennyezésnek az intenzitása már nem jelentős, mivel a 
bánya kisebb volumenben működik, így azonban az iparűzési adótól is elesik a település.  
A környezeti állapot javítása kapcsán az önkormányzat átállt biomassza tüzelésre, az 
faluház épületegyüttesénél. Azok a fás szárú anyagok kerülnek bezúzásra, amiknek a 
hagyományos módon történő elégetése jelentősen szennyezné a környezetünket. Az aprító 
berendezés jelentős költséggel működik, ezért csak olyan anyagot érdemes bedarálni, 
aminek értéke van. A környezet védelme továbbra is kiemelt feladatuk.  
Az önkormányzat munkájával kapcsolatban elmondta, az idei évben jelentősen felpörögtek 
az események. Mozgalmas, nehéz, de eredményes évet tudhat maga mögött a település. 
Komoly kihívás volt az önkormányzati feladat-ellátási struktúra átalakítása. Ebből a 
település lakói annyit érzékelhetnek, hogy a kapott levelek a Gógánfai Közös 
Önkormányzati Hivatal fejlécével érkeznek. A képviselő-testület igyekezett olyan 
felállásban ezt a feladatot megoldani, hogy a településen élők, és az önkormányzati 
dolgozók érdekei a legkevésbé se sérüljenek. Ez nem volt könnyű feladat, mivel a 
Gógánfai Közös Önkormányzati Hivatal 11 település igazgatási, hatósági, valamint döntés 
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előkészítő feladatait hivatott megoldani, egy főjegyző és egy aljegyző irányításával. A négy 
körjegyzőségből összeolvadt Közös Önkormányzati Hivatal munkáját nehezítették a 
körjegyzőségenkénti eltérő munkaszokások és az eltérő technikai felszereltség.  
Elmondta, a nevelési, oktatási és szociális feladatokat társulási formában tudta az 
önkormányzat megoldani. A gyermekjóléti, családsegítési és házi segítségnyújtás feladatok 
tekintetében a társulást jogi személyiségi társulássá kellett volna alakítani törvényi előírás 
szerint. Ennek megvalósításában nem volt minden résztvevő önkormányzat partner, ezért 
ez nem is sikerült, így az önkormányzat jelentős összegtől esett el. A társulás 
létrehozásának törekvése megmaradt az önkormányzat részéről.  
Az önkormányzat költségvetésének megalkotásakor is jelentős nehézségekkel kellett 
szembenézni. Félő volt, hogy az egyensúly biztosítása érdekében tervezett bevételek nem 
fognak realizálódni, és kérdés volt, meddig tud az önkormányzat talpon maradni. A 
pénzügyi igények jelentősen meghaladták a forráslehetőségeket. Elsődleges volt, a 
kötelező önkormányzati feladatok biztosítása, amit az önkormányzat eddig sikeresen meg 
tudott oldani.  
A közfoglalkoztatás tekintetében beszámolt arról, hogy a rendszer teljesen átalakult. 
Elmondta, Start munka program néven célfoglalkoztatási projekteket sikerült elindítani 
2012-ben, ami 2013-ban kibővítésre került.  Elindult a kazánprogram, ami 2 fő 
foglalkoztatására adott lehetőséget. A kazánok ellátása aprítógéppel történi, amelyen több 
település osztozik. A mezőgazdasági projektben 11 főt foglalkoztatnak - aminek 
jelentőségét kivetített képek bemutatásával érzékelteti a lakosság felé -, a projekt dolgozói 
növény és állattenyésztéssel foglalkoznak. A projekt keretében közel 4 tonna uborkát 
termesztettek, szántóföldi növények közül kukoricát és őszi búzát vetettek. Az állat 
tenyésztés tekintetében 115-115 db tojó tyúk állománnyal rendelkeznek, a keltető 
kapacitás 1500 darabos.  
A mezőgazdasági utak felújítása projektben 4 fő foglalkoztatására nyílt lehetőség, 
amelynek keretében 4 hónapon keresztül a 4 fő végezte a mezőgazdasági utak 
karbantartását.  
A téli közfoglalkoztatás keretén belül újabb 4 fő foglalkoztatása történik a téli feladatok 
ellátására.  
A téli rendkívüli foglalkoztatás keretén belül pedig 4 fő vehet részt kompetencia alapú 
képzésben, majd a képzés lezajlása után kell a munkába bekapcsolódniuk.  
A Start plusz programban 1 fő foglalkoztatása vált lehetővé.  
A közel 25 fő a munkájával jelentős értékeket tud a településen megteremteni, a 
támogatásból befolyt összeg jelentős részéből a bérek és járulékok kifizetése történik.  
Az eredmények kapcsán elmondta, Bazsi Község Önkormányzata egy nagyon komoly 
miniszteri elismerő oklevelet kapott a közfoglalkoztatási programok megvalósításában 
nyújtott kiemelkedő szakmai tevékenységének elismeréséül Dr. Pintér Sándor 
belügyminiszter úr aláírásával, ami ünnepélyes keretek között, személyesen került 
átadásra. Ez az elismerés annak szól, hogy az önkormányzat a kényelmes megoldások 
helyett, a kényelmetlenebb, munkaigényesebb változatát választotta a 
közfoglalkoztatásnak.  A szaktárca az innovatív ötleteket értékelte. Elmondta, ennek 
kapcsán rendkívüli módon gazdagodik az önkormányzat eszközparkja. Ezeket az 
eszközöket az eddig projektek munkálatain túl, más munkákba is be lehet vonni. Az 
elismeréssel együtt 2.000.000.-Ft. is átadásra került, amit az önkormányzat 
eszközfejlesztésre fog fordítani. Ebből a már meglévő MTZ traktor eszközei fognak 
kiegészítésre kerülni egy homlokrakodóval, és egy hótoló lappal, ami a hó eltakarításban 
és a mezőgazdasági utak karbantartásában fog majd a település lakóinak segítségére 
lenni.  
2013. évben jelentős eredményének tartja azt, hogy az önkormányzat meg tudta őrizni 
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működőképességét, a kötelező és az önként vállalt feladatokat ellátta, a fizetőképességét 
megőrizte. Elmondta, a településen az önkormányzat a legnagyobb foglalkoztató.  
A támogatások mértéke a Start munka program keretein belül mintegy 44 millió forint. Az 
önkormányzat néhány millió forint ráfordítással közel 20 millió forint értéket teremtett,  az 
önkormányzat gazdasági épületegyüttesének megvalósításával,  amelyben többek között 
egy bió-massza kazán, egy tároló, egy keltetőüzem, és egy kultúrált vizes blokk kerül 
kialakításra a dolgozók számára. Ezen kívül a biomassza szárítására és a csöves takarmány 
tárolására egy nyitott rész került kialakításra.  
Pályázati támogatás keretein belül Egészségre nevelő pályázattal 10 millió forint, egy 
Leader pályázattal 2,8 millió forint valamint egy felzárkóztatási támogatással 2,1 millió 
forint, egy érdekeltségnövelő pályázattal 448.000.-Ft., egy ÖNHIKI-s pályázattal 2,6 millió 
forint támogatási összeg került megítélésre az önkormányzat számára. A befolyt 
támogatások összege közel 62 millió forint, ami nagyon jelentős összeg. 
Elmondta, az önkormányzat a Sümegi Kistérségi Többcélú Társulás keretében látja el 
csökkentett formában a feladatellátását az orvosi ügyelet, és a járó beteg szakellátás 
tekintetében, amihez az önkormányzatnak is hozzá kell járulnia.  
A Sümegi Tűzoltó Köztestület fenntartásához is hozzájárulást kell biztosítani az 
önkormányzatunknak, akik az elsődleges tűzvédelmi és katasztrófa védelmi feladatokat 
látják el.  
A családsegítő szolgálat, gyermekjóléti és védőnői szolgálat szolgáltatási formában Sümeg 
Városától kerül megvásárlásra. Az oktatási feladatok ellátása az önkormányzat feladat 
ellátási kötelezettségéből kikerült, melyek különböző tankerületek létrehozásával és 
irányításával működnek.  
Beszámolt arról, hogy a Napközi Otthonos Óvoda Sümegprága köznevelési intézményt 
2013. július 1. napjától jogi személyiséggel rendelkező társulás tartja fenn. 2013-ban több 
hagyományos rendezvény is megrendezésre került a településen, ami a szűkös 
költségvetés ellenére még mindig jó színvonalú volt.  
Szakmai segítséggel „Kapunyitogató” rendezvény sorozat volt a településen, amelynek az 
utolsó rendezvénye december 6.-án lesz.  
A 2014-es évre vonatkozóan elmondta, az önkormányzat igazodni fog a felkínált pályázati 
lehetőségekhez, elsősorban továbbra is biztosítani kell a működést, és a racionálisabb 
feladatellátást, ami takarékos gazdálkodással valósulhat meg. A közfoglalkoztatási 
projektek folytatódnak, a nyertes pályázatok megvalósítása még részben hátra van. 
Elmondta, az idei évet az önkormányzat sikerrel tudta megvalósítani. Ez köszönhető a 
Képviselő-testület munkájának, valamint a Gógánfai Közös Önkormányzati Hivatal minden 
dolgozójának.  
Felkéri az aljegyző asszonyt, hogy egészítse ki a beszámolóját, a hivatal részéről. 
 
Bencze Gyöngyi aljegyző: Elmondta, hogy a munkába augusztus hónap végével 
kapcsolódott be. A Gógánfai Közös Önkormányzati Hivatal 11 településsel közösen 4 
kirendeltséggel működik. Ez nem kis feladatot ró minden itt dolgozó kollégára, minden 
önkormányzatra és képviselő-testületre. Mindenki azon dolgozik, hogy a hivatal munkája 
lehető legkisebb zökkenővel tudjon megvalósulni, és az állampolgárok ebből a szervezeti 
változásból a lehető legkevesebbet vegyék észre, és ügyfélbarát ügyintézés valósuljon 
meg.  
 
Csikós Csaba alpolgármester: A Képviselő-testület együttesen úgy gondolja, hogy bár 
együtt hozza meg a testület a döntéseket, és minden lényeges és fontos dolgot 
megbeszélnek, azonban a mindennapok küzdelmeit Szentes László polgármester viszi a 
vállán. Mindazt a nehézséget, amit a politikai helyzet és a változó feltételek jelentenek neki 
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kell nap mint nap megoldania. Mindehhez alkalmazkodni kell, és bizony döntést kell hozni 
azokban az esetekben is, amikor nincs idő arra, hogy a képviselő-testület összeüljön. 
 Jó erőt egészséget, és kitartást kíván a további munkához.  
 
Szentes László polgármester: Mivel kérdés, hozzászólás nem hangzott el, szavazásra 
bocsátotta az önkormányzat munkájáról és a környezeti állapotról szóló beszámoló 
elfogadását. 
 
A képviselő-testület a beszámolókat 5 igen szavazattal - ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül – elfogadta és a következő határozatot hozta: 
 

 
95/2013. (XII.03.) határozat: 
Bazsi Község Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadta a 
település környezeti állapotáról és a képviselő-testület 2013 évi 
munkájáról a polgármester beszámolóját.  
  

3. Napirend: Közérdekű bejelentések, javaslatok 
 

Szentes László polgármester: Kérte a megjelent lakosságot, tegyék fel kérdéseiket a 
napirendre vonatkozóan.                                                                                  
 
Hársfa Attila bazsi lakos: Véleménye szerint a 11 település együttes működése nem 
szerencsés dolog, mert ha bemegy valaki a Polgármesteri Hivatalba, és kér bármilyen 
igazolást amit helyi szinten nem lehet kiállítani és fontos lenne, bizony több napig is eltart 
mire azt kézhez kapja.  
 
Szentes László polgármester: Mindenki azon van, hogy a lakosoknak a problémái 
minél előbb meg legyenek oldva. A hivatalon belül azonban jelentős földrajzi távolságok 
vannak, amit át kell hidalni.  
 
Bencze Gyöngyi aljegyző: Nagy eredmény, hogy mind a 11 település működik, a 
kötelező és önként vállalt feladatok végrehajtásra kerülnek. Minden állampolgár megkapja 
a neki járó juttatásokat, nincsenek kifizetetlen számlák. A település üzemeltetés 
zökkenőmentesen zajlik. Nem kis szervezési feladatot okoz mind a mai napig is, hogy 
minden kérdésben gyorsan, és hatékonyan járjanak el, de mindennek vannak egy 
időszükséglete is.  

 
Hoschekné Györkös Hajnalka: Elmondta, más munkahelyen is több napig kell várni az 
igazolásokra, még ott is ahol helyben van a központ, nem csak ott, ahol pedig nem 
helyben látják el a központi feladatokat.   
 
Földvári Tamás bazsi lakos: Véleménye szerint a Bazsi lakosoknak közösen 
időközönként el kellene sétálni a hegyekbe, és figyelni a gyanús személyeket. 
 
Szentes László polgármester: Bár Bazsi Községben nem működik hivatalosan 
polgárőrség, mégis sokan vallják magukat polgárőrnek. Ez csupán hozzáállás kérdése. Ha 
fontos a közbiztonság, és olyan szemlélettel jár a lakosság a településen, akkor ha bármi 
gyanús dolog történik, meg lehet tenni a szükséges intézkedéseket. Reméli, hogy egyre 
többen lesznek tagjai ennek az informális polgárőrségnek. Többször indult kezdeményezés 
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arra vonatkozóan, hogy megalakuljon a polgárőrség, de a feltételek nem voltak adottak a 
megvalósításhoz.  
Kérdezi, hogy van-e még a lakosságnak felvetése, kérdése, javaslata?  
 
A lakosság részéről egyéb felvetés, kérdés nem hangzott el, a polgármester a 
közmeghallgatást 19 órakor bezárta, és 10 perc szünetet rendelt el, amely után a 
képviselő-testület nyilvános ülésen folytatta munkáját.  
 
 

K.m.f. 
 

 
 

 
    Szentes László                Bencze Gyöngyi 
    polgármester     aljegyző 
          a jegyzőkönyv tartalmáért felelős jelenlévő  
 

 

 

 

Záradék: 
 
Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 52. § (2) 
bekezdése értelmében a képviselő-testület ülésének a jegyzőkönyvét a polgármester és a 
jegyző írja alá.  
 
 
 
 
 

Pallér Edina 
jegyző 
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